



Vietnam

5 days  
5HAN-SF

# SAPA+ FANSIPAN + Hanoi

越南

★ ★ ★  
河 内 沙 坝  
西 邦



Rong May Glass Bridge  
龙云玻璃桥



Overlooking the most border "HeKou County" in Yunnan, China  
眺望中国云南最边境“河口县”



Cat Cat Village - Enjoy the "World's 7 Greatest Chinmei Terraces"  
格格村欣赏“世界七大奇美梯田”



Fansipan - Take the world's largest 3 cableway  
番西邦乘搭世界最长三索道缆车



神州国际旅游(马)有限公司  
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)  
☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529  
📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)  
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD  
☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

**DAY 1**  Muong Thanh Hotel or similar 4★  Dinner

## KUALA LUMPUR → HANOI

**Ba Dinh Square** - Where president Ho Chi Minh read the Proclamation of Independence of the Democratic Republic of Vietnam on September 2, 1945.

**Ho Chi Minh Mausoleum** - Is a building built to honor their national hero: President Ho Chi Minh.

**President's Palace & The House On Stilts** - Simple stilt home & former residence of Ho Chi Minh.

**One Pillar Temple** - Built in 1049. Although small in shape, it is the representative ancient temple of Vietnam and the elegant posture of the temple standing in the lotus pond has become a symbol of Hanoi.

**DAY 2**  Sapacharm Hotel or similar 4★  Breakfast  Lunch  Dinner

## HANOI - SAPA

**Lao Cai Vietnam - China Border Port** - This is an easy crossing between Northern Vietnam and the southwestern China province of Yunnan at the junction of the Red River and the Nanxi River.

**Sapa Tourist Area** - Sapa is in the mountains of Vietnam, this is mainly the life of the HMONG ethnic minorities in Vietnam.

**Catcat Village** - Which also has the largest and most spectacular terraced fields in SaPa, and was selected as one of the "World's Seven Greatest" by American Travel Magazine Chimei Terraced Fields".

**DAY 3**  Sapacharm Hotel or similar 4★  Breakfast  Lunch  Dinner

## SAPA

**Fansipan Cable Car** - To the highest peak in Vietnam.

**Fansipan** - Is 3143 meters high, with terraced fields, waterfalls, villages and ever-changing clouds. In 2016, the world's longest three ropeway cable car was opened, transporting 2000 people per hour up the mountain. After arriving in Fansipan, we will take the mountain train to the highest peak taking pictures.

**Rong May Glass Bridge** - In Sa Pa for about 40 minutes. The glass bridge is 2,200 meters above sea level. overlooking from the height of the glass bridge, you will see the most majestic natural beauty and enjoy the refreshing and pleasant climate.

**DAY 4**  Muong Thanh Hotel or similar 4★  Breakfast  Lunch  Dinner

## SAPA

**Confucian Temple** - This place has a variety of pavilions, halls, and statues inside five courtyards.

**Thirty-Six Ancient Streets** - These quaint traditional shopping streets originated from the fifteenth century, and each narrow street is made of goods traded at that time. Named, such as Silk Street, Rice Street, Paper Street, Jewelry Street, etc., with extraordinary characteristics.

**DAY 5**  Breakfast

## HANOI → KUALA LUMPUR

Transfer to airport for your flight back to sweet home.

**第 1 天**  Muong Thanh 酒店 或同级 4★  晚餐

## 吉隆坡 → 河内

**巴亭广场** - 胡志明主席于1945年9月2日宣读越南民主共和国独立宣言的地方。

**胡志明陵墓** - 是为纪念他们的民族英雄：胡志明主席而建造的建筑。

**主席府和高脚屋** - 简单的高脚住宅和胡志明的故居  
**一柱庙** - 1049年创建，外形虽小但却是越南的代表古刹，而寺庙立在莲花池中的优雅姿态，为河内的一个象征。

**第 2 天**  Sapacharm 酒店 或同级 4★  早餐  午餐  晚餐

## 河内 - 沙坝

**老街越中边境口岸** - 这是越南北部和中国西南部云南省之间红河和楠溪江交界处的便捷通道。

**沙坝旅游区** - 沙巴位于越南的山区，这此主要是越南HMONG少数民族生活的地方。

**Catcat Village 格格村** - 这里拥有沙巴最大最壮观的梯田，也被美国旅游杂志评选为“世界七大奇美梯田”。

**第 3 天**  Sapacharm 酒店 或同级 4★  早餐  午餐  晚餐

## 沙坝

**番西邦山缆车** - 乘搭缆车登上越南最高峰。

**番西邦** - 高3143公尺、有梯田、瀑布、村寨和千变万化的云海。2016年启用世界最长三索道缆车，每小时运送2000人上山。抵达番西邦后，我们将搭乘山上小火车前往最高峰。


**龙云玻璃桥** - 玻璃桥海拔2200米高，从玻璃桥上的高处俯瞰，游客会观赏到最雄伟的自然美景并享受清爽宜人的气候。

**第 4 天**  Muong Thanh 酒店 或同级 4★  早餐  午餐  晚餐

## 沙坝 - 河内

**文庙国子监** - 在五个庭院内有各种亭台，楼阁和雕像。

**三十六古街** - 这些古色古香的传统商店街，源自十五世纪，每一條狭窄的街道均以当时交易的商品來命名，如絲街、米街、紙街、珠宝街等，特色非凡。

**第 5 天**  早餐

## 河内 → 吉隆坡

送往机场，乘搭国际航班返回温暖家园。

**SPECIAL MEAL** : Vietnamese Spring Rolls, Sapa-style Meals, Lotus-style Vietnamese Buffet  
**FREE GIFT** : Vietnamese Traditional Bamboo Hat, A Group Photo  
**特色风味** : 越南春卷、沙坝风味餐、莲花百样越式自助餐  
**特别赠送** : 越南传统斗笠、团体照一张

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

上述行程仅供参考，原则上本公司会尽量保持内容不变，然而正确行程乃依据当地接待社按当时实际情况重新调整后为准。